
 Zápis OV č.: 3/2022  
OV: Hlouška 
Datum:   16. 5. 2022  
Přítomni: 
 
Omluveni: 
Neomluveni: 

I. Němcová, M. Jánská, R. Svoboda, K. Daczická, P. Formáčková, P. Koudelková 
 
V. Štroblová, J. Plecitý, M. Králík 
 

Člen RM, ZM: Ing. K. Daczická, Mgr. S. Doušová,  
Příští jednání: 13. 6. 2022 
Hosté: Ing. J. Králík (odbor investic),  architekt P. Janoš  
 
 

1. Hlavním bodem jednání byl Průmyslovák 
Návrh realizace úprav tohoto veřejného prostranství po etapách. 
 
a) 1. etapa – ještě v letošním roce (dle slov paní místostarostky Doušové peníze na to 

jsou) – začít herními prvky pro menší a větší děti + lezecká pyramida 
b) 2. etapa – lezecká stěna 
c) 3. etapa – hřiště na malý fotbálek 
d) 4. etapa – běžecké dráhy (ovál) 

 
2. Připomínka paní Jánské: 
Dobrý večer,  
posílám foto stromu, který bychom rádi věnovali/navrhli městu na vánoční strom, jelikož na 
současném umístění brání funkci veřejného osvětlení (ulice Zelenkova a Bezejmenná). Ve 
večerních hodinách chodec u domu není vidět.  

 
 
K bodu hřiště prosím pana architekta o zvážení přesunutí dětské části (především blíže k 
WC/zázemí - Bios/Správcovský domek), a pokud by to nebylo vhodné, tak o doplnění zastínění 
nad dětské prvky či nad celé části. Dále o možnost doplnění dětských prvků - kolotoč (viz. 
současné hřiště Třebišovská) a dětské pískoviště (klidně i menší 1,5 x 1,5 m - snadno by se 
zakrývalo). 
S pozdravem, MJ  
 
 

 



3. Problém s „Bezejmennou“ ulicí 
Znovu apelujeme na průpich z Masarykovy ulice do Trebišovské (bylo řešeno 
v Generelu). Až se otevře v září MŠ Trebišovská, bude v této lokalitě horší provoz, 
než je doposud. Navíc, na průpich upozorňujeme jako členové od počátku našeho 
seskupení, tedy ještě před opravou chodníků na Masarykově ulici. 
V Bezejmenné ulici není řádný chodník, jde nám především o bezpečnost obyvatel. 
Žádáme o nainstalování retardérů, protože i v této ulici jezdí mnoho neohleduplných, 
bezohledných řidičů. Policie o problému této ulice ví, řešení žádá po radnici.  
 
Zajímá nás, kdo je za toto plánování zodpovědný - všichni o něm 
mluví, je v zápisech OV, i v tom Generelu dopravy je průpich zakreslený, 
čtyři roky nic a teď tedy zjistíme, že dalších pět let nebude, protože 
chodníky….. 
 

4. Parkovací prostory na Hloušce 
Odpověď pana Králika z e-mailu: "Sídliště Hlouška ještě nemá 
dokončen návrh revitalizace celého sídliště, kde je součástí i řešení 
parkovacích prostor. Tento návrh má být dokončen v měsíci květnu. 
Architekti Kremla a Janoš na tomto spolupracují a dají mi stanovisko k 
možnosti parkování ve zmíněném prostoru do 20.5.2022. ..."  
Jsme rádi za vypracování studie a na studii se jako OV Hlouška těšíme. 

 
5. Problém obyvatelů domu v Družební ulici č.p. 602.  

 

   

 
 
Stížnost obyvatel: Na těchto lavičkách vysedávají návštěvníci baru Fanatic, 
nepřizpůsobiví občané. Obě skupiny zde dělají hluk a nepořádek. Dále sem chodí 
studenti SPŠ a VOŠ v polední pauze a kouří zde „trávu“. Zápach jde obyvatelům do 



oken, resp. do bytů. Obyvatelé domu požadují odstranění laviček. Požádali jsme tedy 
SVJ o vyjádření, aby naše žádost za občany byla podložena. 

 
 

6. Termín dalšího setkání členů OV Hlouška byl stanoven na 13.6. 2022 od 17:15 hod. 
Místo setkání bude ještě upřesněno. 
 

 
Zapsala : Mgr. Petra Formáčková 
 
Ověřili: Mgr. Petra Koudelková, R. Svoboda 

 
 
 


